
صفحه 7
 شنبه ۲۳ تیر ۱۳۹7 

۳۰ شوال۱4۳۹ - شماره ۲۱۹۵۱

شهرستان ها
Shahrestan@Kayhannews.ir

کوتاهازشهرستانها

تبریز- خبرنگار کیهان:
مدیران  از  آذربایجان شــرقی  اســتاندار 
بانک هایی که برای حل مشکلات مردم همکاری 

نمی کنند، خواست، این استان را ترک کنند.
»مجید- خدابخش« گفت: بارها به مدیران بانک ها 
برای عدم همکاری مناسب آنان، تذکر داده شده است. 

و این افراد بهتر است استان را ترک کنند.
خدابخش در کارگروه اشــتغال آذربایجان شرقی 
تصریح ساخت: معاونت اقتصادی به این بانک ها باید 

تذکر کتبی دهد که ما بانک هایی را که در نبرد اقتصادی 
همراه نیستند، ستون پنجم دشمن می شناسیم. این که 
بعد از گذشت 4 ماه میزان پرداختی و عملکرد بانک 
صفر باشد، موجب شرمندگی است. استاندار با اشاره به 
سپرده گذاری 1800 میلیارد ریالی یک بنگاه اقتصادی 
در یک بانک، از بنگاههای بزرگ سپرده گذار خواست 
تا سپرده هایشان را از بانک هایی که در ارائه تسهیلات 

مصوب، کوتاهی می کنند، خارج سازند. 
و این بنگاهها بهتر اســت پول هایشان را در جای 

دیگر سپرده گذاری کنند.
اســتاند ار تاکید کرد: باید رقم مصوب طرحهای 
اشتغال را جذب کنیم و برای تحقق این مسئله، بانک ها 
و شرکت های مشاوره معتبر، می بایست توجیه اقتصادی 

پروژه ها را بررسی کنند.
وی ضمن اشاره به عملکرد ضعیف بانک های عامل 
در پرداخت تســهیلات فراگیر به طرحهای اشتغال از 
سامانه »کارا« گفت: بانکی که نمی تواند درست عمل 

کند، باید از آذربایجان شرقی برود.

 فرماندار سرپل ذهاب از تامین و ذخیره سازی 
20 هزار تن فولاد شامل آهن و اتصالات برای ساخت  

و  ساز مناطق زلزله  زده استان کرمانشاه خبرداد.
محبت جمالی نیا افــزود: هم اکنون زلزله زدگانی که 
برای ساخت واحدهای مسکونی خود به فولاد و آهن آلات 
نیاز دارند ، به ســرپل ذهاب مراجعه می کنند و توزیع و 
فروش آن نیز با حضور نماینده صنعت، معدن و تجارت 

انجام می شود.
وی اظهــار داشــت: همچنین مســئولان اداره های 
صنعت، معدن و تجــارت، راهداری و تعزیرات حکومتی 
نیــز بر نحوه هزینه های حمــل و انتقال این میزان فولاد 
به دیگر شهرســتان های زلزلــه زده نظارت می کنند و در 
صورت مشــاهده هرگونه تخلفی با سوءاستفاده کنندگان 

برخورد می شود.
فرماندار ســرپل ذهاب همچنیــن از انتقال تمامی 
کارگران و فعالان ساخت و سازهای غیربومی این شهرستان 
به خارج از شهر با ایجاد یک مکان برای استراحت و رفاه 

آنها و همچنین تامین امنیت و آرامش مردم در ســطح 
شهر خبر داد.

جمالی نیا افزود: حدود سه هزار تن از کارگران غیربومی 
شاغل در سرپل ذهاب به یک مکانی در ورودی این شهر از 
سمت کرمانشاه منتقل شدند تا مزاحمتی برای مردم در 
خیابان ها، میادین و بوستان های سطح شهر نداشته باشند.
وی در ادامه با  اشاره به انتشار برخی مطالب کذب در 
فضای مجازی در ارتباط با جمع آوری کانکس ها و چادرهای 
اسکان موقت زلزله زدگان گفت: این موضوع صحت ندارد 
و تا زمانی که واحدهای مسکونی این افراد تکمیل نشود ، 
بــا ارائه خدمات لازم ، از زلزله زدگان واحدهای تخریبی و 

تعمیری حمایت لازم به عمل می آید.
وی اظهار داشت: تنها کانکس ها و چادرهای مجردی 
و مختص افراد غیربومی و یا بدون اســتفاده، با همکاری 
ماموران انتظامی و دادگستری در سطح شهر جمع آوری 
شــده و ایــن کار در واقع برای تامیــن امنیت و آرامش 

مردم است.

فرماندار قصرشیرین گفت: ترانزیت کالاهای 
غیرنفتی از مرز رسمی پرویزخان با پیگیری اداره 
کل گمرکات استان کرمانشاه و موافقت گمرک 

جمهوری اسلامی ایران، مجاز شد. 
مرادعلی تاتار دیروز در گفت و گو با ایرنا افزود: اقلام 
غیرنفتی کــه هم اکنون ترانزیت آن از مرز پرویزخان 

وزیر کشور در نشست با معتمدان و بزرگان 
طوایف سیستان در شهرســتان زهک واقع 
در شمال سیســتان و بلوچستان با  اشاره به 
منطقه سیستان  و شرایط سخت  خشکسالی 
تصریح کرد: شرایط اقلیمی در منطقه سیستان 
سخت و مشکلاتی برای مردم ایجاد شده است.
عبدالرضا رحمانی فضلی بیــان کرد: اقدامات و 
فعالیت های زیربنایی و توسعه ای باید براساس اقلیم 

و موقعیت های جغرافیایی هر منطقه انجام شود.
رحمانی فضلی بیان کرد: شرایط بحرانی سیستان 
و بلوچستان محضر رهبر معظم رهبری گزارش شد 
و در این راســتا طرح توسعه برای سه استان به ویژه 

این استان تهیه شد.

وی ادامــه داد: دو کارگروه ویژه مرز در کشــور 
تشکیل شده که یک کارگروه شورای توسعه ای شرق 

و غرب است و 9 استان مرزی عضو آن هستند.
وزیر کشــور افزود: یکی از اقدامات این کارگروه 
تقبل ریســک امنیتی سرمایه گذاری در این استانها 

از سوی دولت است.
وی تصریح کرد: چنانچه سرمایه گذاران در مناطق 
مرزی از لحاظ امنیتی دچار آسیب شدند دولت ضرر 

آنان را می پردازد.
رحمانی فضلی ادامه داد: در تصمیم گیری برای 
مرزها شرایط امنیتی، تجاری، فرهنگی و اقتصادی در 
نظر گرفته می شود و منافع مرز باید برای همه باشد.

وی تاکیــد کــرد: پس از بررســی های لازم اگر 

نتیجه گیری شد که منافع مردم با مرز بیشتر تامین 
می شود، قطعا اقداماتی در این رابطه انجام خواهیم 

داد.
وزیر کشور به مشــکلات کم آبی در سیستان و 
بلوچســتان  اشاره کرد و گفت: اجرای طرح 46 هزار 
هکتاری آبیاری نوین و طرح آب های ژرف در منطقه 
در حال انجام است که آینده خوبی را نوید می دهد. 
وزیر کشــور بیان کــرد: ایجاد منطقــه آزاد در 
سیســتان حتما سبب تحول منطقه می شود که در 
دولت بحث های کارشناســی آن انجام شده است و 

امیدواریم به تصویب برسد.
وی بیــان کرد: برای توســعه مناطق محروم از 

ظرفیت صندوق توسعه ملی استفاده می کنیم.

وی با بیــان اینکه دولت مصمم اســت در این 
شرایط خاص کشور به سیستان و بلوچستان کمک 
کند افزود: اقدامات در حال اجرا در سیستان زیربنایی 

و ماندگار است.
وزیر کشور گفت: همه می دانیم مناطق مرزی ما 
به ویژه سیستان و بلوچستان عقب افتادگی دارد که 

باید به آن رسیدگی کرد.
وی افزود: به خاطر عدم ســاماندهی درست در 
مرزهای شرقی خسارت های بسیار بزرگی وارد شده 

است.
رحمانی فضلی گفت: سه میلیون اتباع خارجی در 
کشور سکونت دارند که هزینه های بالایی برای ما دارند 

اما به دلیل همسایگی این هزینه ها را قبول کردیم.

برگزاری جشن ازدواج
 جوانان لبنانی در حرم رضوی 
رئیس اداره امور زائران غیرایرانی آســتان قدس رضوی 
گفت: برای نخستین بار امسال جمعی از جوانان لبنانی نسبت 
به برگزاری جشن ازدواج خود در حرم مطهر امام رضا)ع( در 

مشهد اقدام کردند. 
ســیدجواد هاشمی نژاد افزود: در این چارچوب دو کاروان 9 و 30 
نفره از جوانان لبنانی به حرم مطهر رضوی مشرف شدند و با حضور در 
اداره امور زائران غیرایرانی جشن ازدواج گروهی برای آنان برگزار شد. 
وی ادامه داد: روز یکشنبه جشن ازدواج برای کاروان 9 نفره لبنانی 

در اداره امور زائران غیرایرانی آستان قدس رضوی برگزار شد. 
رئیس اداره امور زائران غیرایرانی آستان قدس رضوی گفت: اخیرا 
متولی آستان قدس سفری به لبنان داشت که طی آن تفاهمنامه ای 
فرهنگی بین دولت لبنان و آستان قدس رضوی منعقد شد و در این 
راستا تبادلات فرهنگی و حضور بیشتر زائران لبنانی، هدفمندی این 

زیارتها و سفرهای آنان به حرم مطهر را شاهد هستیم. 
وی افزود: تبادل فرهنگی آســتان قدس رضوی با کشور لبنان در 
قالــب عرضه تولیدات فرهنگی نظیر کتاب و نرم افزار، ترویج فرهنگ 
رضوی در لبنان در قالب برگزاری برنامه های فرهنگی، حضور اساتید 
قابل اســتفاده در حوزه زائران غیرایرانی در حرم مطهر رضوی انجام 

می گیرد. 
هاشمی نژاد ادامه داد: حوزه خدمات این نهاد به زائران غیرایرانی 
شامل ارائه مشابه همه خدماتی است که به زائران ایرانی در حرم مطهر 
رضوی ارائه می شود. یکی از این خدمات فراهم کردن بستر خطبه عقد 
در کنار مضجع شریف ثامن الحجج علی ابن موسی الرضا )ع( است که 

مشابه این بستر برای زائران غیرایرانی فراهم شده است. 

اهواز- خبرنگار کیهان: 
استاندار خوزستان با تاکید بر لزوم تکمیل 
زیرساخت های در حال احداث در مرز چذابه تا 
پیش از اربعین از چهارخطه شدن عمده مسیر 
اهواز- چذابه به منظور سهولت تردد زوار اربعین 

خبر داد.
غلامرضا شریعتی در جلسه ستاد اربعین خوزستان 
اظهار داشت: تمام تلاش ما این است که سفر اربعین 
امسال با حداقل مشکل و بهتر از سال گذشته برگزار 

شود.
به گفته وی زیرســاخت هایی کــه در حوزه های 
مختلــف از جمله آب و فاضــلاب و راهداری در حال 
ایجاد هســتند باید تکمیــل و پیــش از اربعین به 

بهره برداری برسند.
اســتاندار خوزستان عنوان کرد: امسال نیز عمده 

مسیر چذابه به اهواز چهارخطه خواهد شد.
وی افزود: پارکینگ وسیعی نیز در این منطقه وجود 
دارد اما در صورت نیاز پارکینگ توسعه داده می شود. 
شریعتی با بیان اینکه مسیر مواکب در چذابه تغییر 
داده شده است، گفت: باید مسیر مواکب استاندارد باشد 
و سازه های آن نیز ایجاد شوند که در این زمینه طرحی 
جامع تدوین شده است و طبق آن عمل خواهیم کرد.

طبس- خبرنگار کیهان:
مدیر آبفــای طبس در گفت وگو با خبرنگاران 
اظهار داشت:  مصرف آب در خردادماه به صورت 
فزاینده ای افزایش پیدا کرده به طوری که طی این 
مدت مصرف آب 10 درصد نسبت به مدت مشابه 

سال قبل افزایش داشته است.
علیرضــا محمدزاده بــا اعلام تشــکیل پلیس آب 
بــرای جلوگیری از اســتفاده های غیرمجــاز آب افزود: 
سوءاستفاده کنندگان به مراجع قانونی و قضایی معرفی و 

به شدت با آنان برخورد خواهد شد.
وی بــا اعلام اینکه میزان بارندگی با 110 میلی متر 
افزایــش نســبت به ســال های قبــل اظهار داشــت: 
خشکســالی های 20 ســال گذشــته و کمبود نزولات 
آسمانی منابع آبی منطقه را به شدت تحت تاثیر و دچار 

نقصان کرده.
وی خاطرنشان کرد: مصرف بی رویه آب علاوه بر آنکه 
مــا را از الگوی مصــرف دور می کند. باعث پایین آمدن 

کیفیت آب می شود. 
وی در بخش دیگری گفت: طبس از شهرهای دارای 
تنش آب کشور است که سال گذشته از محل اعتبارات 
ستاد بحران با حفر و جابه جایی سه حلقه چاه اقدام شد 
کــه در این رابطه حــدود 40 لیتر آب در ثانیه به منابع 

آبی شهر افزوده شد.
محمدزاده ادامه داد:  با آبگیری ســد نهرین در سال 
جاری و استفاده آن در آب آشامیدنی شهروندان، در حال 
حاضر 80 درصد آب آشامیدنی شهر شیرین شده است که 
اگــر مردم 10 تا 15 درصد مصرف خود را کاهش دهند 

تمام آب شهر شیرین می شود.

زنجان - خبرنگار کیهان:
رئیس کل دادگستری استان زنجان در نشست 
خبری با خبرنگاران گفت: استان زنجان در مقایسه 
با سایر اســتان ها از حیث تعداد پرونده و تعداد 

زندانی جزو استان های امن کشور است.
جعفر گل محمدی درباره آمار منتشــر شده توسط 
دبیر یکی از احزاب اســتان در جلســه اخیر احزاب با 
استاندار که مربوط به قمه کشی ازسوی بانوان در استان و 
رتبه بد استان در زمینه جرائم خشن بود؛ گفت: برخی از 
آقایان در این جلسات برای خودنمایی آمار کذبی را ارائه 
دادند که اصلا درست نیست و بنده آن را تکذیب می کنم.

وی با بیان اینکه سال قبل 54/9 درصد از پرونده های 
قابل صلح و سازش منجر به صلح شد، گفت: این درحالی 
است که در کل کشور این آمار 31/1 درصد بوده است. 
سال گذشته تعداد فوتی ناشی از تصادفات نیز با کاهش 

16 درصدی به 241 مورد رسید.
رئیس کل دادگستری استان زنجان همچنین به آمار 
غرق شدگی نیز اشاره کرد و گفت: بی توجهی موجب شده 
که میزان فوتی های غرق شده از پنج مورد به 15 مورد 

نسبت به سال گذشته افزایش یافته است.
گل محمدی با اشــاره به اینکه در بین آقایان ضرب 
وجرح رتبه دهم را در کشور داشته است؛ گفت: زنجان 

جزو 5 استان خشن کشور است.
رئیس کل دادگستری اســتان زنجان افزود: اینکه 
گفته می شــود 29 درصد ضرب و جرح استان ازسوی 
بانوان صورت گرفته است؛ کذب محض است و تکذیب 

می شود.
گل محمدی با اشــاره به اینکه برخی از دوستان به 
دنبال تخریب و خشن جلوه دادن وجهه استان هستند؛ 
افزود: ما اصلا قمه کشی بانوان در استان نداشته ایم و البته 
ما با ارائه دهندگان این آمار که درست نیست برخورده 

کرده و موضوع را پیگیری خواهیم کرد.
گل محمدی با اشاره به حوادث دی ماه سال گذشته 
گفت: قالب کسانی که وارد این عرصه شدند خواسته یا 
ناخواسته دنباله روی یک جریان سیاسی شدند و در آن 
اتفاقات شاید بالای 97 درصد کسانی که توسط نیروهای 
انتظامی دستگیر شدند؛ در چند ساعت اول آزاد شدند؛ 

که حدود 300 نفر بودند.
رئیس کل دادگستری اســتان زنجان با اشاره به 
اینکه اغلب افراد دســتگیر شده نوجوان بودند که به 
ضمانت خانواده ها آزاد شــدند؛ افــزود: از همه افراد 
دستگیر شــده الان یک نفر فقط در زندان است که 
ضامن ندارد و شــاکی خصوصــی دارد، که دو بانک 

شاکی وی هستند.

همدان- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان 
همدان گفت: 20 هزار مگاوات از برق کشور معادل 
40 درصد، تنها صرف وسایل سرمایشی می شود و 
چنانچه در مصرف 10 درصد از انرژی برق مدیریت 
بهینه صورت گیرد تابستان امسال بدون اعمال 

خاموشی سپری می شود.
محمد مهدی شــهیدی در جمع خبرنگاران ضمن 
تأکید بر ضرورت مدیریت مصرف انرژی در سال جاری 
اظهار کرد: با توجه به تابستان گرم پیش رو باید مصرف 
برق و آب در کشــور بهینه شود چرا که به ازای هر یک 
درجه افزایش دما، 500 مگاوات در ساعات اوج، مصرف 

برق افزایش می یابد.

وی به رشــد 8 درصدی مصرف برق اشاره و عنوان 
کرد: با در نظر گرفتن ظرفیت تولید برخی نیروگاه های 
آبی و کاهش ریزش های جوی امســال، در حال حاضر 
7 هــزار مگاوات کمبود ظرفیت تولید برق در کشــور 

وجود دارد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان همدان 
سهمیه خاموشی های تابستان را در هر منطقه 15 درصد 

و به صورت نوبتی برشمرد.
شهیدی با بیان اینکه حد نصاب مصرف در تابستان 
امسال برای اســتان همدان 720 مگاوات منظور شده 
است گفت: 5 نیروگاه 7 مگاواتی با سرمایه گذاری بخش 
خصوصی در استان راه اندازی شده و دو نیروگاه دیگر نیز 

تا پایان سال به این ظرفیت اضافه خواهند شد.

کرج- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان البرز با 
بیان اینکه میزان مصرف برق در البرز از میانگین 
کشور بیشتر است، گفت: استان البرز بیشتر از 

تهران برق مصرف می کند.
ناصر اســکندری در کارگروه توسعه استان البرز 
افزود: توزیع برق در اســتان البرز در بخش کشاورزی 
12درصــد، صنعتی 33 درصــد، خانگی 34 درصد، 

تجاری 10 درصد و عمومی 11 درصد است.
وی افزود: بیشــترین میزان اوج مصرف در استان 
البرز ظهر اســت که نشــان دهنده صنعتی شدن بار 

مصرف است.
وی بیان کرد: بار مصرف برق ســال 96 نسبت به 
سال 95 در حدود 5/22 درصد رشد داشته است و برای 
ســال 97 پیش بینی می شود که هزار و 384 مگاوات 

برق در اوج مصرف نیاز است.
وی اضافه کرد: ادارات و دستگاه های اجرایی باید 
طبق قانون مصوب هیئت دولت 10 درصد برق خود 

را کاهش دهند.

همدان- خبرنگار کیهان:
استاندار همدان گفت: راه های روستایی بالای 20 خانوار با 

اختصاص اعتبار 5 میلیارد تومانی تکمیل می شوند.
محمدناصر نیکبخت در شــورای اداری استان همدان اظهار کرد: 
اســتان همدان در موضوع بازآفرینی حتــی از پایتخت جلوتر بوده و 
استان اول است و اتفاقات خوب دیگری هم در فضای عمرانی استان 
در راه اســت که از آن جمله می توان به 4 بانده شــدن محور جاده 

علیصدر اشاره کرد.
وی همچنیــن از کلنگ زنی راه آهن همدان- ملایر طی ماه آینده 
توسط وزیر راه و شهرسازی خبر داد و افزود: موضوع راه آهن همدان- 
تهران هم ســریع و جدی دنبال می شود و تا یک ماه آینده راه اندازی 

خواهد شد.
»احد آزادیخواه« نماینده مردم ملایر در مجلس شــورای اسلامی 
نیز در این جلسه با اشاره به اینکه لازم است مدیران استان هر از چند 
گاهی در شهرســتان ها نیز حضور داشته باشند گفت: این کار موجب 
دلگرمی و امید  در بین مردم خواهد بود به همین علت پیشنهاد می کنم 

شورای اداری استان در شهرستان ها تشکیل شود.

بندرعباس - خبرنگار کیهان:
عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس در جلسه علنی این 
شورا یکی از چالش های اصلی نظام اداری کشور را رانت خواری و 
فساد اداری دانست و گفت: باید دستگاه های امنیتی و اطلاعاتی 
مفسدان اقتصادی را شناسایی و دستگاه قضایی با آنها به شدت 

برخورد کند.
پرویز سالاری با انتقاد از کم کاری های صورت گرفته در دستگاه های 
مختلف برای مبارزه با فساد، تصریح کرد: باید دید کمیسیون اصل 90 

در زمینه مبارزه با مفاسد اقتصادی چه کارهایی انجام داده است؟
وی ادامــه داد: وقتــی بحث مفاســد اقتصادی بــه میان می آید 
اصلاح طلب و اصولگرا نمی شناسد، و هر دو باید مجازات شوند و نباید 

مفاسد اقتصادی را سیاسی و جناحی کنیم.
وی با بیان این که متأســفانه شــهرداری ها در ایران علمدار فساد 
هســتند، گفت: شــهرداری ها از تهران تا بندرعباس در زمینه فساد 
اداری و رانت خواری و... از بقیه دستگاه های اداری جلوترند و این نکته 
به این برمی گردد که شهرداری از سال 62 از بودجه های وزارت کشور 
حذف و برای درآمد بیشــتر به سمت تراکم فروشی، عوارض سالیانه، 
عوارض ســاخت و ســاز و... رفتند و عملًا افراد برای تراکم بیشتر و... 

آلوده فساد شدند.
ســالاری با بیان اینکه ما به عنوان ناظر شــهرداری باید عملکرد 
خودمان را مورد بازبینی قرار دهیم گفت: باید ببینیم که در نظارت بر 

شهرداری چه کرده ایم؟
وی خطاب به آبتین امیری و اسماعیل بواشه به عنوان دو نماینده 
شورای بندرعباس در کمیسیون توافقات گفت: باید دید تغییر کاربری 
و تراکم فروشی به عنوان کانون بروز فساد در شهرداری در کجا صورت 
می گیرد؟ مگر نه این که در شــورای فنی و شــورای توافقات صورت 
می گیرد و شورا نیز در این شوراهای تخصصی در شهرداری عضو دارد 
اما شــاهد هستیم که پرونده های قطور و عظیم در شهرداری مناطق 
به توافق نمی رسد و به شهرداری مرکزی ارجاع می شود اما نمایندگان 
عضو در شورای فنی در شهرداری مرکزی حضور نمی یابند، این موضوع 

را چه کسی باید جوابگو باشد؟
وی گفت : بسیاری از ادارات و دستگاه های دولتی بندرعباس برای 
ســاخت و ساز حتی پروانه و پایان کار از شهرداری نگرفته اند و حتی 
سند هم ندارند و این در حالی است که اگر یک پیرمرد و پیرزن ضعیف 
در یک محله محروم یک خانه 40 متری بدون پروانه بســازند، آن را 

روی سرش خراب می کنند!
عضو شــورای شــهر بندرعباس با گلایه از استاندار هرمزگان و 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی در کلنگ زنی بیمارستان 240 تختخوابی 
جدید در بیمارستان شهید محمدی، گفت: چرا در این بیمارستان 
که فضای ســبز خوبی دارد کلنگ زنی می شود؟ مگر زمین در این 
شهر و در جای دیگر نیست؟ وی افزود: فضای سبز نباید به راحتی 
نابود شود و جای آن را ساختمان بگیرد. سازمان فضای سبز ما باید 

جلوی این کارها را بگیرد.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری 
اصفهان از راه اندازی پرتال ســرمایه گذاری در این استان خبر 
داد و گفــت: با راه اندازی این پرتال راه برای ســرمایه گذاران 

هموار شده است.
محمدعلی شــجاعی،  در جلسه شورای اداری و رونمایی از »پرتال 
سرمایه گذاری« و »برند بین المللی گردشگری استان اصفهان« گفت: 
استانداری اصفهان در کنار مسئله بحران آب، دغدغه های دیگری نیز 
دارد کــه برخی از مهم ترین آنها رفع مشــکل بیکاری مردم اصفهان، 

مشکلات بروکراسی اداری و نیز سرمایه گذاری است.
وی افزود: ما باید براســاس توانمندی خود برای رفع این مشکلات 
تلاش کنیم، و استانداری اصفهان تلاش کرد مجوزهای اداری را به صفر 

برساند و این امر را عملی کرد.
استاندار اصفهان با اشــاره به پرتال سرمایه گذاری استان اصفهان 
گفت: پیش از این در خصوص ارائه مجوز به ســرمایه گذاران مشکلات 
اداری وجود داشت، اما با استفاده از این پرتال روند کارها به طور قابل 

توجهی کاهش می یابد.
مهر علیزاده با اشاره به »برند بین المللی گردشگری استان اصفهان« 
گفت: این مهم در توسعه گردشگری و اقتصاد اصفهان بسیار موثر خواهد 
بود. همچنین تاسیس خط های مســتقیم پروازی از اصفهان به سایر 

کشورها نیز در برنامه است.

هویزه-خبرنگار کیهان:
رئیس دادگستری شهرستان هویزه از عموم مردم 
خواست تا از استفاده از سلاح های جنگی و تیراندازی 
در مراسم عزاداری ها و جشن های عروسی با توجه به 
حوادث ناگوار پیش امده در این گونه موارد خودداری 

کنند.
سیدهاشم موسوی توجه به برقراری آسایش و جلوگیری 
از تجاوز به حقوق شــهروندان گفت: با افرادی که در مراسم 
جشن عروســی و عزاداری اقدام به تیراندازی های بی مورد 

می کنند برخورد می شود.
رئیس دادگستری شهرســتان هویزه اظهار داشت: در 
راســتای الکترونیکــی کردن روند پرونده هــا و کار قضایی 
سامانه »ثنا« در راستای اهداف و آسایش و آرامش شهروندان 
راه اندازی شــده که در این سامانه هر کسی می تواند ثبت نام 
نماید و روال پرونده و گردش کار آن و زمان رســیدگی و با 
تغییــر وقت و با ابلاغیه و احضاریــه و هر نوع دیگری را به 
صورت پیامک  از طریق تلفنی که در سامانه ثبت می نماید را 

به صورت پیامک دریافت کند.
موسوی افزود: از جمله محاسن این سامانه حفظ آبرو و 
حیثیت افراد در محله و عدم ارسال مامور ابلاغیه و احضاریه 
و حضــور فیزیکی فرد در خانه ها و در محله می باشــد که 
وجاهت چندان خــوب و مطلوبی در جامعه و خصوصا بین 

همسایه ها را ندارد.
رئیس دادگستری شهرستان هویزه در این زمینه افزود که 
در تمام شهرها در حال حاضر مبلغی بابت این مورد دریافت 
می شــود که در هویزه ما فعــلا به صورت رایگان این ثبت را 
ارائه می دهیم که با پیگیریها و شــرح وضعیت و محرومیت 

منطقه توانستیم این موفقیت را کسب نمائیم.

وزیر کشور:

طرح توسعه برای سه استان تهیه شده است

ترانزیت کالاهای غیرنفتی از مرز پرویزخان مجاز شد
انجام می شود، شامل برنج، خودروی سواری، وسایل 

نقلیه موتوری، لاستیک و دانه آفتابگردان است.
وی اظهار داشت: تا پیش از این دستورالعمل، تنها 
شاهد ترانزیت مواد سوختی از مرز پرویزخان بودیم. 

تاتار گفــت: هم اکنون روزانه بیــش از یک هزار 
دســتگاه کامیون از مرز بین المللی پرویزخان و 500 
دستگاه کامیون نیز از مرز خسروی، کالاهای صادراتی 

به عراق را حمل و جابه جا می کنند.
فرماندار قصرشیرین ادامه داد: همچنین روزانه به 
طور میانگین 500 دستگاه  تانکر سوخت رسان عراقی 
و ایرانــی از مبدا اقلیم کردســتان عراق از طریق مرز 
پرویزخان به مقصد بنادر جنوبی کشورمان، وارد خاک 

جمهوری اسلامی ایران می شوند. 
تاتــار اضافه کــرد که بیشــترین حجم مبادلات 
اقتصادی کشورمان به عراق معادل 51 درصد کالاهای 
صادراتی )یک هزار و500 کامیون صادراتی و ترانزیتی( 
از مرز پرویزخان به عراق صادر می شود ضمن اینکه این 
مرز به عنوان فعال ترین بازارچه مرزی کشور شناخته 

شده است.

استاندار:

مدیران بانک هایی که همکاری نمی کنند باید از آذربایجان شرقی بروند

به منظور سهولت تردد زوار اربعین حسینی:
مسیر اهواز- چذابه 

چهارخطه می شود

رئیس کل دادگستری استان زنجان:

زنجان جزو استان های 
امن کشور است

البرزی ها بیشتر از تهرانی ها 
برق مصرف می کنند

مصرف بی رویه، آب طبس را 
به سمت شوری پیش می برد

مردم از تیراندازی در مراسم 
جشن و عزاداری پرهیز کنند

فرماندار:

جمع آوری کانکس و چادرهای 
زلزله زدگان سرپل  ذهاب صحت ندارد استاندار:

راه های روستایی بالای 20 خانوار همدان 
تکمیل می شوند

پرتال سرمایه گذاری در اصفهان 
راه اندازی شد

ساری - خبرنگار کیهان:
استاندار مازندران با اشــاره به آغاز عملیات برقی شدن خط آهن 
گرمسار - اینچه برون گفت: با برقی شدن این خط آهن ظرفیت انتقال 
بار از 2/5 میلیون تن به بیش از 10 میلیون تن و ســرعت از 60 کیلومتر 
به 120 کیلومتر خواهد رســید که بندر امیرآباد هم در این زمینه سهم 

بسزایی خواهد داشت.
محمد اسلامی بندر امیرآباد را دروازه کریدور شمال و جنوب خواند و گفت: 
توسعه زیرساخت های بندر امیرآباد باید مورد توجه جدی قرار گیرد تا رونق همه 

جانبه ای از مسیر دریا برای مازندران فراهم شود.
وی تاکید کرد: منطقه ویژه اقتصادی با پس کرانه مناسب و قابلیت اتصال به 

راه آهن ظرفیت بالایی برای تبادلات اقتصادی دارد.
اسلامی دریانوردی را مقصد گردشگری دانست و گفت:  اقتصاد دریا محور باید 

تقویت شود و بندر امیرآباد آماده جلب و جذب سرمایه گذاری است.
مقام عالی دولت در استان مازندران رشد 59 درصدی تخلیه و بارگیری بندر 
امیرآباد در سال جاری را امیدبخش خواند و گفت: افزایش سهم بار برای بندر با 

تیم موجود شدنی است.
مدیر بنادر و دریانوردی و منطقه ویژه اقتصادی امیرآباد با ارائه گزارش گفت: 
بندر امیرآباد به عنوان سومین بندر به لحاظ وسعت و تنها بندر نسل سوم کشور 
می باشد که با قابلیت پهلودهی کشتی با تناژ 6500 تن از ظرفیت اسمی تخلیه و 

بارگیری 7/5 میلیون تن در سال با 15 پست اسکله برخوردار است.
با اشاره به سهم 98 درصدی بندر امیرآباد از صادرات بنادر مازندران خاطرنشان 

کرد 61 درصد از صادرات کالا در بنادر شمال کشور از این پس انجام می شود.
مدیر بندر امیرآباد سرمایه گذاری ایجاد شده در این بندر را در بخش دولتی 
6 هزار میلیارد ریال و سرمایه گذاری بخش خصوصی را 12 هزار و 479 میلیارد 

ریال عنوان کرد.
مدیر بزرگترین بندر حاشــیه دریای خزر تعداد اسکله های این بندر را در فاز 

نهایی 24 پست و ظرفیت نهایی آن را نیز 8 1 میلیون تن در سال عنوان کرد.

با برقی شدن خط آهن گرمسار- اینچه برون صورت می گیرد

افزایش ظرفیت انتقال بار
 از بندر امیرآباد به 10 میلیون تن 

عضو شورای شهر بندرعباس:

فساد مالی در شهرداری های کشور 
زیاد است

پیرو درج مطلبی با عنوان: »کاری در مناطق 
زلزله زده کرمانشاه صورت نگرفته است«  به نقل 
از رئیس انجمن بیماران کلیوی کشور در مورخ 15 
تیرماه جــاری در صفحه 7 کیهان از طرف روابط 
عمومی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
جوابیه ای به کیهان ارســال شده است که در پی 

می خوانید.
بیمــاران دیالیــزی و بیماران پیونــدی در مناطق 
زلزله زده کرمانشــاه در دریافت خدمات درمانی خود با 
مشکلی مواجه نبوده و روند ارائه خدمات بدون هیچگونه 
مشــکلی ادامه دارد. به طور کلی 60 بیمار دیالیزی در 
مناطق زلزله زده وجــود دارد که خدمات خود را بدون 
کم و کاســت دریافت می کنند. از جمله اقدامات انجام 
شــده در این زمینه می توان به این موارد اشاره کرد که: 
قبل از وقوع زلزله در مناطق سرپل ذهاب و قصر شیرین 
10 دستگاه دیالیز وجود داشت که بعد از وقوع زلزله، 8 
دستگاه جدید دیالیز نیز در بیمارستان یانگر سرپل ذهاب 

راه اندازی شد.
لازم به ذکر اســت در مناطق زلزله زده کرمانشــاه 
هیچگونه بیماری واگیردار شــیوع پیدا نکرده اســت و 

تمامی مراکز بهداشــتی و درمانی و خانه های بهداشت، 
به علاوه بیمارســتان ها، در حال آماده باش هستند و در 
صورت بروز هر گونه مشکل یا بیماری تمهیدات لازم را 

انجام خواهند داد.
قابل توجه است پیشرفت و توسعه خانه های بهداشت 
و همچنین ارائه خدمات بهداشتی و درمانی در مناطق 
زلزله زده طبق برنامه پیش بینی شــده در جریان بوده و 
از وضعیت مناسبی برخوردار است و تنها مشکلی که در 
مناطق زلزله زده کرمانشاه چالش برانگیز بوده و خطر بروز 
سالک را فراهم می کند، جمع آوری نخاله های ساختمانی 
در روستاها است که شهرداری و بنیاد مسکن در این باره 
قول مساعد داده و همکاری های لازم را ارائه خواهند داد.
گفتنی اســت برای مقابله با هر گونه مارگزیدگی و 
عقرب گزیدگی، از حشــره کش ها و جونده کش ها برای 
دفع این موجودات در مناطق زلزله زده اســتفاده شده 
اســت و سرم های ضدمارگزیدگی و ضد عقرب گزیدگی 
نیز در مراکز بهداشــت در ایــن مناطق به میزان کافی 
یافت می شود و مردم مناطق زلزله زده از حیث گزیدگی 
توســط موجودات موذی و گزنده در فصل تابستان در 

امان خواهند بود.

پاسخ وزارت بهداشت به یک خبر

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان همدان خبر داد

40 درصد تولید برق برای وسایل سرمایشی صرف می شود

تدوین سند جامع آب
تبریز- خبرنگار کیهان: معاون استانداری آذربایجان  شرقی خواستار 

تهیه و تدوین سریع »سند جامع آب آذربایجان شرقی« شد.
علی جهانگیری گفت: برای مدیریت آب، وجود این سند لازم است و 
باید در حوزه آب و مسایل آن مدیریت صحیح صورت گیرد. وی تصریح 
کرد: ســند جامع آب استان می بایست در کمترین زمان تدوین و سپس 

عملیاتی شود.
قطعی آب در پی قطعی برق

کرج- خبرنگار کیهان: مدیرکل آب و فاضلاب اســتان البرز گفت: 
مشکل قطعی آب پیش بینی نشده است البته در بعضی مناطق این مشکل 
ناشی از قطعی برق است. غلامرضا رضایی فر گفت: درخصوص کمبود آب، 
همه مردم دغدغه صرفه جویی دارند و راهکارهایی همچون استفاده از آب 
داغ شده و یا تجدیدنظر در نوع استحمام  را در دستور کار خود قرار داده اند، 

ما باز هم نسبت به سال گذشته شاهد رشد 7 درصدی مصرف هستیم.
وی افزود: یکی از دلایلی که ما را با مشکل بی آبی مواجه کرده است 

مهاجرپذیر بودن این استان است.
نجات از تنش کم آبی

ساری- خبرنگار کیهان: با انتقال آب سد البرز به رودخانه سیاه رود 
به میزان 500 لیتر بر ثانیه، تنش کم آبی در سطح بخش مرکزی جویبار 

کاهش یافت.
بخشدار مرکزی جویبار گفت: با انتقال آب سد البرز حدود 400 هکتار 
از زمین های کشــاورزی این شهرستان که چندین سال قابل کشت نبود 

به زیر کشت شالی رفت.
محمد مدانلو افزود: با توجه به کمبود منابع آبی کشــور، کشت دوم 
شــالی در تمام زمین های کشاورزی ممنوع اعلام شد  که شورای اسلامی 

روستاها باید به کشاورزان اطلاع رسانی کنند.
برپایی 2 هزار برنامه حجاب

مشهد- خبرنگار کیهان: دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر 
خراســان  رضوی از اجرای 2 هزار برنامه همزمان با هفته حجاب و عفاف 
در سطح مساجد- بقاع متبرکه- پایگاه های بسیج- حرم مطهر- کانون های 

فرهنگی و هنری مساجد و... استان خبر داد.
عبدالله ارجائی  اظهار داشت: همزمان با هفته حجاب و عفاف، از هشت 
بانوی برتر استان تقدیر می شود. وی تصریح کرد: برپایی راهپیمایی مدافعان 
حریم خانواده- برپایی 21 ایســتگاه عفاف و حجاب در مشهد- برگزاری 
همایش عفاف و حجاب در 21 مســجد محوری و... از دیگر برنامه هایی 
است که در سطح استان همزمان با هفته عفاف و حجاب برگزار می شود.

نماینده مردم خرمشهر خبر داد

شوری آب خرمشهر از بین رفت
نماینده مردم خرمشهر در مجلس شورای اسلامی گفت: اکنون 
EC آب در خرمشهر 1900 تا 2000 میکروموس بر سانتیمتر است 
و مردم می توانند از آب لوله کشی در شهرستان بنوشند و مشکلی 

وجود ندارد.
عبدالله سامری با  اشاره به بهبود وضعیت شوری آب در خرمشهر اظهار 
کرد: در حال حاضر وضعیت آب خرمشــهر از وضعیتی که موجب اعتراضات 
مردم در این شهرســتان شــد بهبود پیدا کرده و شوری آب نیز از بین رفته 

است و اکنون آب شهری شیرین است.
وی افزود: آب در شهر و یکسری از روستاهای این شهرستان شیرین شده 

است و مردم می توانند از این آب استفاده کنند.
سامری با بیان این که قبول داریم که کیفیت آب خرمشهر مانند کیفیت 
ابتدایی آب شهرســتان در 15 ســال پیش نیســت، عنوان کرد: اکنون آب 
لوله کشی در خرمشهر بدون استفاده از دستگاه های تصفیه نیز قابل استفاده 

است.


